
 

Skolebestyrelsesmøde  
Torsdag den 21. september 2023 kl. 19.00-21.15 i det store mødelokale på kontoret 

 

Mødeleder: Torben Ali 

Referent: Pia Nielsen 

Forplejning: Inger-Lise  

Deltagere:  

Forældrevalgte: Anja Cilius Jakobsen, Birgitte Brunse-Ottosen, Inger-Lise Volsgaard Jakobsen, Maria Rømer, 

Søren Niebuhr, Thomas Holmskov, Torben Ali 

Personalevalgte: Astrid Møller Nielsen, Bettina Laursen 

Suppleanter: Morten Skov, Marie Møller 

Ledelsesrepræsentanter: Skoleleder Pia Nielsen, Pædagogiske ledere Susanne Hald Mortensen, Jytte la Cour 

Cayenne, Jacob Ingemann Kristensen 

Elevråd: Elias Petersen, Sara Kjeldgaard Jakobsen (Tobias Schmidt Jensen deltog som suppleant) 

Afbud: Maria Rømer, Søren Niebuhr, Morten Skov, Marie Møller, Sara Kjeldgaard Jakobsen 

 

REFERAT 
 

1. 

 

Velkommen v. Inger-Lise 
19.00-19.10 

 

Forslag til fordeling af roller på vores bestyrelsesmøder:  

Forslag om rullende ordstyrer/tidsstyring, og konklusion på punkter afrundet af Inger-Lise. 

 

Mødedatoer for resten af året er nu besluttet:  

Tirs 31.10. Ons 22.11. Man 29.01. Man 26.02. Tors 14.03. Tirs 30.04. Ons 15.05. Man 17.06. 

 

  

Den samlede bestyrelse bakker op om forslaget om rullende ordstyrer/tidsstyring.  

Ordstyreren til kommende møde aftales i slutningen af hvert møde. 

 

2.  Elevråd v. Elias og Sara 
19.10-19.20 

 

Nyt fra elevrådet. 

 

  

Elevrådet har haft ét møde indtil nu. 

Her er der arbejdet med trivsel og parathed, og forventninger til hinanden. Det er 

Projektskolekulturen. Det skal præsenteres for alle i Projektskolen. De håber og tror på det kan arbejde 

for trivslen i Projektskolen.  

Hvordan skal det bruges? Det skal hænges op i klassen og bruges som en forståelsesramme for at sikre 

læring og trivsel. 

 

3. Hvilken bestyrelse vil vi gerne være? v. Inger-Lise 
19.20-19.40 

 

Inger-Lise fremlægger refleksioner, der lægger op til at vi sammen drøfter, hvilken slags bestyrelse vi 

vil være, og hvordan det skal præge vores arbejde i år. Vi skal blandt andet drøfte, hvad vi er mest 

optaget af, hvordan vi vil arbejde, og hvilken vægtning vi vil give de to store temaer i år.  

 



 

 Bestyrelsen ser sin primære opgave som at være sparringspartner for skolen. 

Desuden er vi optaget af at være bindeleddet mellem forældre og skole – hvordan gør vi os umage 

med at vise vi repræsenterer alle forældre på skolen? Hvordan bliver vi synlige så forældre kan 

henvende sig til skolebestyrelsen med stort og småt, og for hjælp til hvor det skal hen føres hen?  

 

I forhold til det politiske sigte vil vi vælge vores kampe, og udtrykke vores holdning opadtil, når der er 

en kamp der er værd at tage op. 

 

4.  Fremtidens Skole v. Pia 

19.40-20.00 

 

Pia fremlægger, hvordan skolen arbejder med temaet i år. 

Bestyrelsen drøfter, hvor vi som bestyrelse skal have vores rolle i skolens arbejde med udviklingen af 

temaet, og hvornår i ’flowet’ det vil være godt at involvere de andre forældre på skolen. 

 

  

Temaet organiseres i et forløb på skolens udviklingsmøder (Pædagogisk Forum) med tre vinkler: 

• Efterår – Hvad gemmer sig af guld indefra? Vores egne erfaringer og vores egne tanker 

• Vinter – Hvilke tendenser ser andre i samfundet? Inspiration udefra 

• Forår – Hvordan omsætter vi vores ønsker til en konkret vision? Beslutninger 

 

Hvilken rolle skal bestyrelsen have i dette forløb? Det tages op på næste bestyrelsesmøde. 

 

5.  Trivsel v. Pia 

20.00-20.30 

 

Vi laver en forventningsafstemning af, hvad målet for vores arbejde med temaet i skolebestyrelsen skal 

være. Vi får også et overblik over, hvad vi tænker, at skolebestyrelsens rolle skal være i arbejdet med 

trivsel. 

• Pia fremlægger, hvilke forandringer skolen har sat i værk i år for at understøtte trivslen 

• Bestyrelsen drøfter sammen en model for, i hvilket felt skole og hjem kan samarbejde om 

trivsel, og hvordan vi som bestyrelse kan påvirke indenfor feltet her 

• Vi bliver enige om målet med arbejdet i bestyrelsen i år 

• Vi brainstormer på, hvilket output vores arbejde kan få, og som kan formidles til de andre 

forældre på skolen 

 

  

Pia fremlagde forskellige vinkler på, hvordan vi kan tale om trivsel, som oplæg til bestyrelsens 

drøftelse på møderne i år.  

Det blev desuden fremlagt, hvilke forandringer skolen har sat i værk i år for at understøtte trivslen. 

 

Hvad er skolebestyrelsen optaget af og vores mål for årets tema? 

Skolebestyrelsen skal være den positive sparringspartner (heriblandt temperaturmåling på trivsel) 

Det anbefales at skolen er tydelig omkring deres trivselsfremmende tiltag, så vi viser hvad vi gør. 

Skolebestyrelsen vil gerne gennemse og arbejde med data (trivselsmåling) 

Pias fremlæggelse med konkrete tiltag giver anledning til at gå på genbesøg på enkelte af dem. 

 

6. Orientering fra skolen v. Pia  
20.30-21.00 

 

Blandt andet – 

• Aftale med Buskelundskolens Forældreforening 

• Økonomi og Budget 2024 

• Personale: Fratrædelser og ansættelser 



 

• Forældremøder i teams 

• Lejrskole i Projektskolen 

 

  

Aftale med Buskelundskolens Forældreforening 

Forældreforeningen var tilstede på alle forældremøder og fremlagde hvem de er, hvordan de arbejder, 

og hvordan/hvornår der kan ansøges om midler fra dem. 

 

Økonomi og Budget 2024 

Der varsles nu en omplacering af udgifterne til kommunens samlede skolevæsen, andre opgaver 

prioriteres, og det kan betyde at vi får en mindre bevilling på Buskelundskolen i næste budgetår. Vi 

afventer den politiske proces og yderligere informationer fra forvaltningen.  

 

Orientering om personale: Fratrædelser og ansættelser 

Fremlagt til orientering.  

 

Forældremøder i teams 

Temaer fra forældremøder samles op i ledelsen, og i skolens Teamkoordinationsgruppe.  

Skolebestyrelsen kan på kommende møde dele også deres indtryk fra forældremøderne.  

 

Lejrskole i Projektskolen 

Projektskolen skal samlet til Berlin til november. Ledelsen vil gerne tale med bestyrelsen om 

princippet for lejrskole på et af de kommende møder. 

 

Madordningen – også for Lilleskolen? – også varm mad? 

Skolen har spurgt medarbejderne, og drøfter det i ledelsen. Vi tager det på som punkt på næste møde. 

 

Køleskab i Projektskolen 

Vi har fået en forældrehenvendelse med spørgsmål om, om der er et køleskab til rådighed for børnene 

i Projektskolen. Jacob undersøger det og vender tilbage med et svar til den der har henvendt sig.  

  

7.  Eventuelt 
21.00-21.15 

 

  

Der blev stillet et spørgsmål omkring det aldersblandede på Buskelundskolen. Vi aftalte at genbesøge 

emnet på et kommende møde.  

 

 Næste møde 

  

Tirsdag 31.10. (19.00-21.15) 

• Hvem har forplejning med næste gang? 

Anja 

• Hvem er ordstyrer næste gang?  

Thomas 

 

 

 


